

# ARKITEKTURSEKTIONENS

## Styrelseråd

28-02-2024

Plats: A415

Fika: Fikalådan

Närvarande: Vincent, Linn, Anna, Samuel, Evelyne. Gäster är Josefin Mannfolk och Herman Laestander

1. Mötet öppnas kl. 12:12
2. Fika Samkväm
  - Samuel glömde fikaten
3. Ekonomiråd, Megaråd, Nämndråd
  - Nämndråd imorgon, har inte riktigt något att ta upp. Ska lägga in nämndansvariga i timetree kalendern
  - Inget ekonomiråd förra veckan
4. Inför Arkipelago
  - Herman är här, vill diskutera hur man ska tänka inför Arkipelagos framtid
    - Se över ifall sektionen som helhet skulle ansvara för att arkipelago genomförs
    - Sammanföra en generell sponsgupp för hela sektionen, a-baren har hand om kvällsmingel, osv.
    - För att förbereda för ifall ingen efterträdare kommer för utskottet
  - Också här för att diskutera en äskning för understöd för att kunna genomföra en bra mäsas
    - Kommer troligen inte nå upp till det budgeterade målet för inkomst
    - Arkitektbranschen är svårflirtad just nu
    - Tidigare har ett buffertkonto funnits för år då mässan inte dragit lika många företag
    - Behöver få igång mässan och skapa bra intryck för både studenter och utställare
    - Bra potential för att få in mycket pengar via mässan i framtiden bara vi får igång mässan som koncept igen
    - Utgifter går till att göra en bra atmosfär i amöban med inredning och pynt, mat för utställare, goodiebags, fika, många hyror

- Styrelsen positivt inställd, vill gärna spendera överskottspengar på det, ber Herman skicka en tydligare plan med siffror.
  - Klara får undersöka hur mycket pengar det finns
5. Efter fordonsmötet
- Presentation av utredningen ([Utredning - Google Dokument](#)) och mötesprotokollet ([Fordonsmöte 22/2 - Google Dokument](#))
  - Ta fram en vagn till nästa möte som förslag på att köpa in
    - Evelyne kikar på vagn
6. Magasinförrådet
- Får tillgång till det kl 15:00 idag! Vincent och Anna åker och kikar på det
  - Kostar 30 600 kr per år
  - Kolla med alla nämnder och utskott om vad de vill ha i det förrådet
  - Vem ska ha nyckel? Anna utreder
  - Anna fixar en nyckelring till nycklarna
7. Inbjudningar
- Sista anmälan till THS vårbal nästa vecka
8. Övrigt
- Hitract
    - De vill ha möte med oss igen
    - Är vi intresserade av det här?
    - Vi har slack och canvas som vi använder nu
    - Bygg använder hitract och gillar det
    - Vi behöver kolla med utskott och nämnder vad dom tycker om betalningssystemet
    - Kommer THS börja använda det? Är det en trend som vi borde hoppa på?
    - Kan vi lita på att bygg har kvar izettlekontot för oss även i framtiden även om de säger att de kommer ha det nu?
    - Behöver vi en till app? Vi har redan många program och appar och sidor att publicera på
    - Kan vi be hitract skicka skriven info om exakt hur det funkar och vad det är?
    - Kolla med de sektionerna som använder det om vad dom tycker om det
  - Fanborgen
    - Ester tveksam om hon vill fortsätta som fanbärare, hur gör vi då?
    - SM3 behöver isåfall godkänna att hon stiger av, SM4 tillsätta en ny. Lång process

- Funderingar på att ha en vikarie istället, antingen någon som troligen kan bli i framtiden eller skicka gamling i Ester ställe
- Under SM3 ge styrelsen förtroendet att utnämna en ny

Mötet avslutas kl. 13:04